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20	11	2023	verslag	be4uursvergadering	HOC	

Aanwezig bestuursleden: Barbara IJsselmuiden, Maarten Zwart en Darpan van Kuijk, Els ’t Hooft 
Afwezig: Hans Walthaus 
Wijkbewoners: Conny Kuipéri (verslag), Jacob Troost (eindredacteur website) en Marie-Thérèse 
Jacobse(verslag) 

1. Vaststellen agenda  
Punt 11 en 12 verwisseld i.v.m. tijdsdruk 

2. Mededelingen  
Geen mededelingen. 
Gemaakte afspraak: verslag bestuursvergadering wordt gepubliceerd nadat het gehele bestuur de 
notulen hebben goedgekeurd.  

3. Verslag 16 oktober  
Geen 
Aanvulling agendapunt 7: Binnenstadsplan geldt tot 2030 

4. Wijkmedia  
- Prikbord is in de menubalk geplaatst voor meer zichtbaarheid. N.B. prikbord heeft niet 

specifiek een agenda functie. 
- Gezocht wordt naar balans vermeldingen commerciële - en niet commerciële evenementen. 	
- Verzoek om berichten van de gemeente, zoals UVO en wijkschouw, meer zichtbaar te 

maken.  Dit in overleg met Jolanda Teske, communicatieadviseur gemeente voor Stadsdeel 
Centrum. 

Verzoek van Maarten om werkgroepen te koppelen aan het betreffend bestuurslid van de 
wijkorganisatie.   
AKTIES: Maarten levert tekst over werkgroep Mobiliteit aan bij Jacob  
               Barbara nodigt Jolanda Teske uit voor overleg  
Wijkmagazine decembernummer:   

- Oproep nieuwe bestuursleden   
- Werven vrijwilligers voor het oprichten van nieuwe werkgroepen zoals juridische zaken 

en groenactiviteiten.     
AKTIE: Barbara levert tekst aan voor wijkmagazine. Deadline 20 november.  

5. Werkgroep Mobiliteit 
Maarten en Els geven een samenvatting van tweede bijeenkomst klankbordgroep: Herinrichting 
Gedempte Gracht, Gedempte Burgwal en Lutherse Burgwal. Het voorontwerp herinrichting is 
goedgekeurd door raad. Het plan wordt nu in gang gezet. In het kader daarvan zijn twee moties 
aangenomen:  

- Fietspad Grote Markt blijft en krijgt een kleur. De Gedempte Burgwal wordt versneld autoluw 
gemaakt. Met de betrokken ondernemers van de parkeergarages Gedempte Burgwal zal de 
gemeente hierover in overleg gaan.   

- Het voetgangersgebied Lutherse Burgwal wordt opgeheven.   
Zie voor meer informatie:  
https://www.denhaag.nl/nl/gemeenteraad/nieuws-gemeenteraad/raad-stemt-in-met-ontwerp-voor-
herinrichting-gedempte-gracht/  

- Wat verder ter tafel kwam tijdens dit overleg: Het plan roept veel vragen op ten aanzien van 
de haalbaarheid van de genomen besluiten en vooral de handhaafbaar ervan.   

- Het vlonderproject Gedempte Burgwal wordt afgemaakt.   
- In het plan is de herinrichting van de oversteekplaats Spui ter hoogte van het Stadhuis 

meegenomen.  
- Medewerkers Handhaving: het effect van de parkeerpilot, dagkaart van 50 euro, is niet 

meetbaar.   
- Werkgroep Orac’s: plaatsing van Orac’s in winkelstraten is niet gewenst.  
- Werkgroep Campusboulevard: het Bernard viaduct gaat gehalveerd worden. Gevolg dat het 

Oude Centrum minder toegankelijk wordt voor autoverkeer.   

6. Terugkoppeling gesprek Shalini Jhinnoe (stadsdeelmedewerker welzijn/ jeugd en participatie 
voor het Oude Centrum) ⬄ Barbara d.d. 17 november  
Mededelingen Barbara: 

- Afspraak Stadsdeel Centrum en Wijkorganisatie Het Oude Centrum wordt binnenkort 
gemaakt. 

- Convenant: is nog niets mee gebeurt.  

	1
	

https://www.denhaag.nl/nl/gemeenteraad/nieuws-gemeenteraad/raad-stemt-in-met-ontwerp-voor-herinrichting-gedempte-gracht/
https://www.denhaag.nl/nl/gemeenteraad/nieuws-gemeenteraad/raad-stemt-in-met-ontwerp-voor-herinrichting-gedempte-gracht/


CO
NC
EP
T

20	11	2023	verslag	be4uursvergadering	HOC	

- Wijkagenda: nieuwe projectleider gemeente benoemd Tirza Pulleman 
Wijkagenda zou voor december 2023 bekend gemaakt worden door de gemeente. Dit is niet 
gehaald en wordt 2024.  

- De verantwoording basissubsidie 2022 Wijkorganisatie Het Oude Centrum is goedgekeurd 
door de gemeente.  
PEP is niet behulpzaam geweest bij afhandeling. Shalini is verbaasd hierover en stelt 
onderzoek in hoe dit traject bij ander wijkorganisaties verloopt.  
Geld uit de begroting dat over is van afgelopen jaar mag meegenomen naar volgend jaar.  
Suggestie: dit geld te gebruiken voor activiteiten bewoners Oude Centrum.   

- Individuele bewoners kunnen voor buurtinitiatieven op straatniveau een subsidie tot   
- 750,- euro aanvragen bij de gemeente. Zie voor meer informatie: https://www.denhaag.nl/nl/

subsidies/activiteitensubsidie-voor-stadsdeel-aanvragen/#wat-is-het 
AKTIEPUNTEN: 
Afspraak Maarten en Tirza inplannen] 
Jolanda Teske uitnodigen voor een 2e gesprek. 

7. Terugkoppeling UVO 24 oktober j.l. 
Vragen t.a.v. Groene Kansenkaart:  

- Wat gaat hier mee gebeuren, welke budgetten zijn hiervoor beschikbaar? 
Aanvulling van Maarten: Bewoners moeten samen met de gemeente bepalen waar er kansen liggen 
voor vergroening. 

- Wat gaat hier mee gebeuren, welke budgetten zijn hiervoor beschikbaar? 
- Projectleider: Gerrit van der Hut geeft bij de volgende UVO-vergadering uitleg over de groen 

kansen kaart. Bewoners krijgen ook nog mogelijkheid input te leveren. 
https://denhaag.raadsinformatie.nl/document/3321789/1/Kansenkaart  

- Veiligheid in de wijk: Tijdens het volgende UVO-overleg zal een veiligheidsadviseur van de 
gemeente aanwezig zijn. 

Vragen van Maarten: Waar komen de camera’s?  
Is er ook sprake van permanente camerabewaking?   
(deze twee vragen worden in het volgende UVO ingebracht) 

- Stadsdeel Centrum start proef met doneerringen voor blikjes en plastic flesjes 
https://www.denhaagfm.nl/dhfm/4743088/niet-meer-grabbelen-in-de-vuilnisbak-flessen-en-
blikjes-kunnen-straks-in-de-doneerring 

- Wijkschouw stadsdeel het oude centrum: Gaat plaatsvinden in januari 2024. Ook bewoners 
kunnen deelnemen 

Volgende UVO-vergadering: 12 dec 2023 

8. Binnenstadsplan  
Voor deze bijeenkomst hebben Els ‘t Hooft, Sander Knetemann en Elfriede van der Horst, 
(buurtbewoners), ingesproken voor sluiting Doubletstraat en tegen uitbreiding studentenhuisvesting en 
horeca Oude Centrum.  

- Wethouder Bruines heeft benadrukt niet de focus te leggen op uitbreiding van horeca- en 
studentenhuisvesting in het oude centrum.  

- Om het verzoek van sluiting Doubletstraat te onderzoeken wordt klankbordgroep bewoners 
ingesteld. De termijn van sluiting/verplaatsing is niet vastgelegd. Barbara heeft uitnodiging 
gekregen om mee te praten over de toekomst van de Doubletstraat. Datum van overleg nog 
niet bekend.   

- De meningen van de politieke partijen binnen de gemeente over sluiting/verplaatsing 
Doubletstraat is onduidelijk. D66: plannen verwezenlijken mag geen geld kosten. PvdA en de 
Partij voor de Dieren: tegen sluiting omdat sekswerk dan ondergronds gaat.   

Donderdag 30 november wordt het Binnenstadsplan in de raad besproken. (is inmiddels 
doorgeschoven naar raadsvergadering 14 december, agendapunt 1) 
9. Ontwikkelingen rond De Helena  
Woensdag 8 november vond informatieavond voor buurtbewoners plaats over de noodzaak van 
aanpassingen Helena van Doeverenplantsoen in verband met onveilige situatie door drugsoverlast. 
Tijdens deze bijeenkomst presenteerde wijkmanager Coskun het plan voor herinrichting. Dit jaar is 
nog €100.000,- beschikbaar om een start te maken met de realisatie van het plan. Daarvoor was het 
commitment van buurtbewoners nodig. Na stemming werd het plan geaccepteerd onder de 
voorwaarde dat de aanpassingen geen einddoel zijn en het gebruik van de binnenruimte Helena in de 
plannen wordt opgenomen. Het werd tijdens de avond duidelijk dat er nog geen uitspraak door de 
gemeente is gedaan over wat met de Helena gaat gebeuren. Onderzoek en inventarisatie van de 
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bestemming van de Helena is door Bert Determan afgerond. Het is niet bekend wanneer zijn advies 
wordt gepresenteerd in de Raad.    
Afspraak: Ieder kwartaal wordt vervolgafspraak ingepland met gemeente en bewoners over 
voortgang.    
Buurtbewoner Marijke Bijl zet zich samen met omwonenden Helena van Doeverenplantsoen, 
(bewoners Lange Beestenmarkt, Hamerstraat en Lepelstraat) actief in om de wensen/belangen van 
hen bij herinrichting plantsoen en bestemming van de Helena als buurtkamer voor het Oude Centrum 
te realiseren. Deze bewonersgroep heeft met steun van de wijkorganisatie, 4 mei 2023, een 
brandbrief hierover naar het College van B en W gestuurd.   
Na afloop van het overleg was informeel contact met medewerkers stadsdeel Centrum en 
wijkagenten.   
Opmerking over locatie/vergader tijdstip: vergaderen tijdens activiteiten Volkskeuken is zeer onprettig 
door slechte akoestiek en lawaai. 

10. Nieuwjaarsborrel voor bewoners Oude Centrum  
Besloten wordt om donderdag 11 januari na afloop van de inloop in de Buurtkamer een 
nieuwjaarsborrel voor de wijk te organiseren. Via de website en het wijkmagazine worden bewoners 
hierover geïnformeerd. Afhankelijk van het aantal aanmeldingen zou uitgeweken kunnen worden naar 
b.v. Grey Space.    
AKTIE: Barbara formeert organisatieteam.  

11. Nieuwe bestuursleden gezocht!  
Zie agenda punt 4 

12. Leefbaarheidsoverleg voorjaar 2024  
Als het goed is komt dit aan de orde bij het convenant. Meer info volgt in de volgende vergadering. 
AKTIEPUNT: 
Wie neemt het initiatief om deze afspraken te maken met de gemeente.  

13. Rondvraag  
MT: zorgt dat er een Q-R code sticker/poster voor de website komt voor op het raam Paviljoensgracht  
Conny: Voor de tentoonstelling Frederick Linck. Foto’s van Den Haag in de jaren 70 organiseert het 
Haags Historisch Museum in januari 2024 vier rondleidingen voor bewoners Stadsdeel Centrum:   
Woensdag 10 januari van 14.00 -15.00 uur 	
Zondag      14 januari van 15.00 -16.00 uur    
Woensdag 17 januari van 14.00 - 15.00 uur  
Zondag      21 januari van 15.00 - 16.00 uur  
Informatie hierover via de wijkmedia. Bewoners die niet in bezit zijn van museumjaarkaart of 
ooievaarspas hebben op de aangegeven tijden gratis toegang.   
Zie voor meer informatie:  
https://www.haagshistorischmuseum.nl/nl/plan-your-visit/zien-en-doen/frederick-linck   
Het is wenselijk om wat meer te weten te komen over speciale initiatieven van ondernemers in deze 
wijk voor bewoners. Evenementen zouden dan vermeld kunnen worden op de website.  
Voorstel: Contact leggen met ondernemersvereniging Boekhorststraat (eigenaar tapijtenwinkel) en 
Biz. Internationale feestdagen kalender van de gemeente raadplegen  
Els: Verzoek om haar introductie tekst als bestuurslid op de website te wijzigen.  
AKTIE: Els levert per mail info@detekstschrijvers.nl tekst aan Jacob.  

Volgende vergadering: maandag 18 december om 20.00 uur 

	3
	

https://www.haagshistorischmuseum.nl/nl/plan-your-visit/zien-en-doen/frederick-linck
mailto:info@detekstschrijvers.nl

